
kz Akadémia keretében folyó t^dományos_kutatás_er ed ménjeinek gya- 
korlati /gazdasági/ realizálásáról.

Az egyes osztályoktól erre vonatkozóan beérkezett tá - 
jékoztató anyag nem ad egyenletes képet a területükön végzett^ku
tatási eredmények realizáló,sáról, mert az osztályok^tulnyomoreszt 
nem is tartják feladatuknak ennek figyelemmel kisérését. így a je
lentések az ad hoc-módon, rövid idő alatt összegyűjthető adatokra 
szorítkoztak. Az anyag azonban igy is túlságos terjedelmes, s e 
zért inkább egyes jellegzetes, szemeIvényesen kiválasztott adatok
ra kívánok szorítkozni, hogy olyan gyakorlati következtetésekre 
juthassunk, amelyek alakján fokozható lenne az akadémiai kutatás 
eredményeinek népgazdasági hasznosítása.

Az Akadémia intézeteiben és a tanszékeken folyó kuta - 
tás jelentős részben elvi jellegű alapkutatás, amelynek közvetlen 
gazdasági realizálásáról nem is lehet szó.

. Sok azonban az olyan elvi jellegű^kutatási téma is, a- 
melyek már a kitűzésükkor is bizonyos, bar távolabbi, de előrelát
ható, vagy legalábbis kívánatos gyakorlati célok megoldásának elő
segítését szolgálják.

Ide sorolhatjuk az olyan kutatásokat is, amelyeket u - 
gyan csak bizonyos jelenségek elvi felderítése, vagy tanulmányo - 
zása céljából tűztek ki, de a kísérleti eredmények valamilyen ed
dig előre nem látott gyakorlati alkalmazhatóság lehetőségére mu
tatnak. Ilyen kutatásoknál már nem lehet^közömbös a további elvi 
jellegű kutatások folytatása szempontjából sem, hogy mi történik 
az adott kutatási eredmény publikációja után, amikor annak a gya
korlat fele való további fejlesztése már nem tartozik az Akadémia 
hatáskörébe.

Sajnálattal kell megállapítani, ho§y az ilyen természe
tű kutatások realizálásának /azaz a publikáció, vagy záróje lentes 
utáni további sorsának/ a figyelemmel kisérése az Akadémia egy 
osztályán sem tekinthető kielégítőnek, ami nagymértekben csökkenti 
az adott eredmények elérésére fordított jelentős szellemi és anya
gi erőfeszítések, társadalmi hasznosságát.

Kivételt képez talán e tekintetben az Agrártudományi 
Osztály kísérleti munkája, illetve annak jelentős része, ami az - 
zal magyarázható, hogy ennek az oszt álynak /aódj ában van a labora
tóriumi méretekben megindított kezdeti kísérleteket egészen a 
nagyüzemi kísérletekig végigvezetni és igy már minden tekintetű
ben kipróbált módon az általános alkalmazás céljaira rendelkezés
re bocsátani. De még az ilyen módon végigvezetett kutatás lezárá
sa sem jelenti azt, hogy az országos mére tű a lka Imazás már telje
sen biztosítva van és hogy a szélesebbkörü bevezetés gyakorlati, 
tapasztalatai nem vethetnek-e fel további feladatokat az akadémi
ai kutatás számára. Műszaki téren sokszor már ^a nagy laboratóriumi 
méretekben való kutatás is kívül esik az akadémiai intézet, vagy 
tanszék keretein

Ezekután áttérek az egyes osztályoktól kapott tájékoz
tató anyag rövid ismertetésére.
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III. Osztály^

Az akadémiai matematikai kutatóintézet b?bU 1 Tnf Lópü 
esetben oldott meg egyes megbízói tekint/kié lé-
mafpmatikai feladatokat. Az intézet azonban megsem tekinti Kiéi 
öltőnek a gyakorlattal való kapcsolatát, különösen egyes eredme 
nyelnek Élhasználása szempontjából. Sok helyen nem ismertek meg 
fel a matematikai módszerek a lka Imazasanak hasznosságát es mega 
laoozatlan? durván közelitő módszerekkel élnek, ami jelentős hát
rányokkal jár. Komoly figyelmet érdemel az, b°^4áSrateZEh 
Lyon eredményei nem kerültek gyakorlati megvalósítasra .

1 ./ Kőtörés energiaszükségletének meghatározása és ennek alapján
z a nofás törők pofany Hasának meghatarozasa.

Az eredmény alkalmazása lehetőseget nyújtana az energiameny 
nyiség kb. 3O<-os csökkentésére. /Ep. Min./

2 ./ Raktárkészletek helyes méretezésének megallapitasa. Ennek je- 
/ lentősége van egyebek között gépalkatrészek tartaIskolásánál 

ist tekintettel a véletlenszerű teresekre es az ennek folytan 
termelésből kieső időre. /KGM Norma Intezete/.

3 ./ Kompresszorok és légtartályok racionális méretezése, amely a 
7 túlméretezést és ig| jelentős anyagpazarlast küszöböli ki/GnTI/

i./ Gépipari Üzemek elektromos energiaszükségletének és epj^eju- 
/ ségi, illetve szükségleti tényezőjenek valószinusegszamitasi 

meghatározása, amely az energiagazdalkodas térén, annok te 
szerű irányításánál felhasználható. /KGM/

5 ./ Centrifugális exTaktorra 1 kapcsolatban végzett többévi kut<^- 
tóműnka eredményét senki sem használta fel, minthogy a centri 
fugális extraktorra vonatkozó kiserietek megszűntek.

6 ./ Két végén szabadon felfüggesztett gerendák 8fc;bllltasanak 
/ vizsgálata., amelynek segítségével eloregyartott vasbetonge 

rendek beemelésénél a kibicsaklás és igy a gerenda lezuhanása 
elkerülhető. Jelenleg is a régi zsaluzasi módszert alkclmuZ 
zák, amely sokkal költségesebb.

A jelentésből nem tűnik ki, hogy milyen okokból mel - 
lőzték az intézet javaslatainak felhasználna at es hogy az mteze 
maga milyen lépéseket tett ennek erdekeben.

méretekben való kidől

A debreceni atom-mag kutató intézet rendkívül negy gya 
korla ti jelentőségű munkája a hazai szenek uran-tartaImanak /teIderi- 
tése és a dusitasi technologic laboratóriumi 
gozása.

alapkutatásainak i 
intézetben kidolgoA Központi Fizikai Kutató Intézet

Pén értékes melléktermekekent tekinthetők az — 
zott és az ipar számára, gyártásra átadott műszerek, amelyeket r^sz 
ben külföldre is exportálunk. A jelentés azonban nem mutat ra azok
ra a műszerekre és eljárásokra, amelyek gyakorlati reulizal^ <> -^g
ném történt meg



VI. Osztály, ’
Áz Agrártudományi Osztály jelentése a mezőgazdaságnak 

úgyszólván minden területére.vonatkozóan rendkívül fontos huta 
tasi eredmények egész sorát ismerteti.

Az a benyomásunk; hogyha csupán 

realizalnok, úgy a
Lég a többszöröse is Lehetne*

A jelentésből azonban nem tűnik ki, Ihogy viszonylag mlgen mértékű és hog,v a hiányos reaíizalasnak mik

ŐÚal kidolgozott réteges homokjavités je - lentős teris^ÍÍ|tÍÍdményez é^^

ez a tér^ alkalmazóéi lehe 
tőségnek?

A lignitporos 'Szikjavitás a szódas-ssi^ese^ 
sára alkalmas modsacr ea eegitsege rel alkalmazza,
területeken is bevezethető. "Több « ^mi^zd^-g^i 
de vájjon, alkalmazza-e mrnlen erre <- eazd

A növénynemesitésre vonatkozóan a jelentén közli, ho^y 
-ma lényegéin Xn fontosabb gazeasagr 
zünk megfelelő fajtákkal <s elérhető volna ezek-
44-ion^á] psp-^lep 2O-2OOÍ-OS toobxetttm-s lo vukel Tatákkal". NvrlvVvaló azonban, hogy ez a .lehetőig - - 
volról sincs még kellőképp kihasználva, amire a jelente. röviden 
utal is a következőkben:

IS

r e ha la d ás 
pl. a ^hi b 
szükséges

egyéni gazda 
dósé nem mec

-m^Fitett falták eIszaposátasa terén ib, “' í <1- r v - n H'i 7,nnvOS e 36 tt-ly 06 n, ümn t/
ukorioamlgilter^tzté^e, a szaporító ^^aságok a 
Vikai feltételekkel nem rendelkezne! e s^-.k 
V’. Emellett sen a szocialista üzemekben, ■ 
■ágokban az alapvető agrótechnrkai „ÍVt«
viniő és az e körűin hibák ; jvú! n^^yoc
rGrbenők? mint amit a nemesítés eLlensulyózni tud*

s k őr»n itt a?6 hoP-Ttutatás azáSára nem lehet közömbö 
lisele-.l «.«,«..« _

i?s «-
ié nne
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VII. Osztály,

K Kémiai Tudományok Osztályának kutatási tevékenységé
re jellemző, hogy az egyetemi tanszékeken végzett stéleskörü a- 
la p ku t a t ás - j e 11 e g ü vizsga la t o k a r ány la g na gy s z ámu, a z i pa r i gy a - 
korlatban is alkalmazott eredményre vezettek. Ide ^tartoznak pél
dául Buzágh Aladár akadémikus kolloidkémiai kutat ásni^különösen 
a hazai bentonitok feIdolgozási technológiája; Schay Géza aka
démikus munkája a gumi fizika-kémiája tevén; Csűrös Zoltánnak, 
a heterogén reakció kinetikára, - Erdei-Grúz Tibor akaaemikus- 
nak a heterogén katalízisre vonatkozó munkái, - Szabó Zoltán - 
nak a robbanás-kinetikával kapcsolatos, a millszekundos robban
tásnál felhasznált eredményei; az analitikai kémia térén Erdei 
akadémikus differenciál-gravimetriás módszere, Tröszt János es 
Lengyel Bélának a szilikon*-termékek e lőc^l lirasara irányuló ki - 
sérletei, a szerveskémia torén Fodor Gábor, Bruckner Győző,Bog
nár Rezső akadémikusok, Gerecs i^rpád d?.ve 1° Ragnak a gyógy - 
szeriparban felhaszncáj iXca lentőségü eredményei és számos
más kutatás is. Az Osztály jelentése azonban csak részoen ter
jed ki annak a vizsgáló tára, hogy vajon a_gyakorlati bevezetés
re teljesen megérett és' részben meg is valósi rőt t .l' rasok va
lóban teljes mértékű kihasználásának mik a nehézségei; 
különösen"fontos kutatásokra vonatkozóan azonban a jelentős Col 
is kétségkívül megállapíthatók a realizálón ai^K oss: yeEzek 
közt kell említeni mindenekelőtt Buzágh akadémikus e1jar'nnt.a 
bentonitok feldolgozására, amit tudomásunk szerint Jugoszláviá
ban már nagymértékben a lkalmaznak, mi,... a hazai ^ehetoaegek tu - 
volról sincsenek még kiaknázva.

Számos fontos technológiai jellegű kutatásieredmény 
felhasználása, mint pl. a szilikon-olajok gyártása, továbbá e- 
gyes fontos gyógyszerkészitmények /B. 1 vitamin? . oxitetracy kim, 
degranol/ viszonylag igen csekély, egy-két milliós beruházást 
igénylő kisüzemek hiánya miatt nem valósultak meg, holótt ezek 
a^beruházások igen rövid idő alatt devizabevételben, is megto - 
rülnének. Még sokkal jelentéktelenebb anyagi eszközökkel lenne 
megvalósítható pl. az Erdei-féle differnnciál-termonvrLegek 
gyártása, amely monopolizált nemzetközi exportra lehetne alkalma

Ezzezl szemben Freund Mihály'a^c d érnikus vezetése alatt 
a veszprémi ásványolaj és Földgázkisérlati Intézetben kidolgo - 
zott nagyjelentőségű élj ár ás ok'/bitumen gyártmány ok hazai nyers
olajakból,' netán pertiális oxédácxo^a,^ ceresin és, normál-szén
hidrogének gyártása karbamid-e Iválaszt ássál, és több más/, úgy
szintén a veszprémi zNehézvegy ipari Kutató több fontos munkája, 
csak jelentős beruházások utján valósítható meg, amelyek lehető
ségét a népgazdasági fejlesztés távlati terveinek kidolgozásánál 
kell mérlegelni.
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VI.Oszt ály

A Műszaki Osztály keretében csak egy jelentőse ob kuta
tóintézet a Mérés- és Műszertechnikai működik) tanszéki kuta tási lehetőségek pedig csak e^kis tört részét teszik ki az 
ipari kutatóintézetek ka pacit asanak. Ezért .annak, ellenire, hogy 
a^müszaki tudományok még a maguk elmeleti Jellegű vizsgálatai 
bán is a legközvetlenebbül szolgainak a gyakorlat szamara, a 
Műszaki Osztály jelentése tekinthető a legkevesbbe teljesnek a 
szakterületen folyó tudományos munkáról es annak ^^^^ben 
sőt még arról sem ad reális képét, hogy az Akadémia hatókörében 
/tanszékek, intézetek/ elvégzett nagy elvi jelentoseg jkut^ta 
si eredményeket az ipari kutatás, vagy üzemi es.tervezesi gy 
korlat mennyiben használja fel. A jelentős szerint J musza 
tudományos kutatás eredményei valamilyen kutató, vagy ipar 
szervnek való közvetlen átadassa 1 /zárojelentesse 1A vagy va
lamilyen folyóiratban való publikáció áltál reáliz^ltnak te 
kinthetők'?. Nézetem szerint ez a felfogas revízióra szorul, 
mert ez az Osztály tevékenységének az ipari műszaki gyakorlat
tól való komoly elszakadasara vezethet.

Az Osztályhoz tartozó Méréstechnikai és Műszerügyi In
tézet nem kielégítően realizált eredményei közűi jelentősebbek 
a következők:

A folyamatos nyomaték—mérő készülék, amely nemzetközi 
viszonylatben is újnak tekinthető, jelentéktelen devizahiany 
miatt nincs szabadalmazva és felüzemi kiserietekre alkalm o 
prototípus sem készült el.

Az ultraszonikus lemezvizsgáló, amelynek igen fontos 
ipari alkalmazása lehetne a kazánlemezgyartasnal, szinten csak 
laboratóriumi példányban van meg, az üzemi prototípus eLkeszr 
téséhez mintegy negyedmillió forint lenne szükséges.

A Stricker-féle szabályozó regisztráló vákuum-mérő mű
szer, amely néhány éve világszabadalmat nyert, szinten £emju
tott az ipari prototípusig aranylag je lent ekte^en /50. 000. tt/ 
kísérleti költség miatt.

Több más, elvileg teljesen kidolgozott műszer reali — 
zálása is hasonló okok miatt fennakadást szenvedett.

Az Osztály egyes tagjai által kidolgozott nagyjelentő
ségű kutatások realizálására vonatkozóan különösen figyelemre - 
méltóak a következők:

Geleji Sándor akadémikusnak a fémek.képlékeny.alakítá
sánál fellépő jelenségekre vonatkozó elmeleti megállapít asai 
számos nemzetközi jellegű publikációban es.szakkönyvben kerül - 
tek nyilvánosságra, és realizáltnak is tekinthetők, miután a 
gyakorlat ezeket messzemenően alkalmazza.

Korach Mór levelező tag több évtizedes kutatás alapján 
kidolgozott kervit-csempc gyártási eljárása egyre több nyugati 
országban kerül megva 1 ősit asm , a Szovjetunió is előkészíti ezt? 
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az eljárás hazai bevezetésére azonban az érdekelt ipari főtetósá- 
gok. teljes közömbössége miatt eddig semmi sem történt*

Nem sokkal jobb a helyzet Heller László levelező tagnak 
a légkompenzációs rendszer fejlesztésére vonatkozo szabadjaival, 
amelyet ugyan kisérleti üzemben mar megvalósítottak, de több nyu
gati országban - Angliában, Nyugat-Németországban - ezen rend 
szer jelentőségét sokkal jobban felismertek.es a szabadalmak meg
vétele alapján nyilván hamarabb fogjak nagyüzemi méretekben meg
valósítani, mint nálunk.

Gillemot Lászlónak a titán hazai alapanyagokból való e- 
lőállitására vonatkozó kutatásai elég-tervszerűen haladtak elore> 
a teljes üzemi megvalósítás a népgazdasagi tervezes lehetőségei
től függ*

A Tározy-Hornoch Antal akadémikus által konstruált nagy- 
ielentőségü geodéziai és geofizikai műszerek gyártásé térén a legutóbbi időkig komoly akadályok álltak fenn, most azonban^n^p 
gazdaságunk helyesebb elvek alapján való további fejlesztésénél 
e műszerek gyártását messzemenően biztosítani fogjak.

Tarján Gusztáv levelező tag áltál kidolgozott nhhez- 
szuszpenziós dúsítási eljárás lényegesen jobb az e^iö alkalma
zott szénmosási és érc-elókeszitesi eljárásoknál. Fontos,lenne 
a távlati népgazdasági tervezésnél ez eljárás realizálásának a 
biztosítása. Ugyancsak indokolt egyebek közt a laartmi-féle pneu 
matikus űlepitogép nemzetközi realizálásának a szorgalmazása is>

Az épitéstudomány terén különösebb figyelmet érdemelnek 
a következő gyakorlatilag alig alkalmazott eredmenyek.

Mihailich Győző akadémikusnak a cement nedves keverese- 
re vonatkozó eljárása jelentős gazdasági előnyökkel járna,, de 
nincs lehetőség üzemi kísérletekre, illetve az erre szükséges 
berendezések előállítására.

Dr. Széchy Károly levelező tag még 1950-ben,javaslatot 
tett 45°-os lebegő szárnyfa lakkal ellátott hídfők^építésé re,ani 
kis hidaknál 10-20^-os megtakarítást jelent az alépítmény ben.Al
kalmazás a KPM-ben alig történt.

Dr. Széchy Károly levelező tag még 1946-ban kísérlete
ket végzett hegesztett donga pályaszerkezetekkel és síklemez pá
lyaszerkezetekkel, amelyek néhány kisebb kísérleti hídnál jól 
beváltak. Alkalmazás azóta sincsen.

A MTA Műszaki Osztály Építéstudományi Főbizottsága 1953- 
ban betonacél ankétot rendezett, melyben az előfeszített szerkeze
tek alkalmazásának előmozdítása érdekében javasolta hőkezeléssel 
nemesitett hengerelt feszítő huzalok gyártásának beyezeteset. A 
KGM ezt elvileg el is fogadta. Lépések a gyártásra tovább nem 
történtek. Hegesztéssel kapcsolatos intézkedések is hiányoznák.

felismertek.es
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A feszített szerkezetek területén nagy ,fontossága van 
a feszített vasúti aljak, vezetéktartó oszlopok és a bányaacso- 
latok bevezetésének. Ezt a MTA Műszaki Osztálya a ^mult év ele - 
lén az érdekelt tárcáknál megfelelő indokolással es hivatkozások 
kíséretében javasolta* Mindamellett rendkívül vontatót tan halad 
a kérdés előre* A MÁV a fővonali aljak kipróbálására javasolt. 
1200 m*h* próbaszakaszt még mindig nem valósította meg es a sín
leerősítő szerkezet sincsen véglegesen megoldva. A vezetektarto 
oszlopok alkalmazásúnak fő gátlója a na^y súly, aminek leküzdé
se céljából megfelelő szállító és állító berendezésre lenne szük
ség. Ez már évek óta nem készül el. /Posta és Energia gazdálkodás/. 
Végül a bányaácsolat ok pótlására az ÉTI már évekkel ezelőtt kí
sérleti elemeket gyártott le, amelyek beépítése és megfigyelése 
nem történt meg. /Szénbányászat/. Szádpallóti^usokat is tervezett 
az ÉTI, melyek gyakorlati bevezetése nem történt meg. /E.M./

Ugyancsak konkrét javaslat történt kavics—osztályozok 
felállítására, a cementtakarékosság érdekében. Sem az E.M*, sem 
a KPM nem tett ennek érdekében semmit. /Évi 6.000 t szen-megta
karít ás lehetősége/-

/

Összefoglalás és javaslatok.

A fentiek alapján meg kell állapítani, hogy az osztá - 
lyok általában nem fordítanak elég figyelmet a saját hatókörük 
területén belül elért, gyakorlatilag is realizálható kutatási 
eredmények tényleges feIhasznalsara és megkevesbbe tekintik 
közvetlen feladatuknak azt, hogy az Akadémián ,kivül élért kuta
tási eredményeket és azok realizálását kellőképp figyelemmel 
kisérjék. Az Akadémia elnökségé eddig szinten nem^tekintette 
feladatának, hogy tekintélyének teljes la tbave téséve 1 elősegít
se'a hazai tudományos kutatás fontos'eredmény cinek nepgazdasa - 
gu$.kban való felhasználását? Megállapítható, hogy a realizálás
ban fennálló hiányosságok igen számottevő előnyöktől fosztottak 
meg népgazdaságunkat és ezért az Elnökség kezdeményezéset,hogy 
ezt a kérdést most napirendre tűzte, fontosnak és hasznosnak 
kell tekinteni. Ebben kétségkívül kifejezésre jut az a felfo - 
gás, hogy az Akadémia feladata nemcsak bizonyos^kutatási^ered
ményekre való törekvés, hanem, amennyiben az elért eredmények 
elvileg, népgazdaságilag is realizálhatók, azok realizalasanak 
elősegítése is.

Ebbel kiindulva javaslom, hogy az Elnökség mondja ki 
a következőket:

1 ./ Az osztályok a hatókörük területén belül /intéze
tek, tanszékek/ elért kutatási eredményeket illetően az.ezen 
eredményekre vonatkozó zárójelentésekkel, vagy publikációkkal 
ne tekintsék feladatukat teljesen befejezettnek. Amennyiben a 
gyakorlatban elvileg realizálható eredményekről van szó, kisér
jék figyelemmel és segítsék elő azok tényleges gyakorlati reá - 
lizálását is.
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o / Az osztályok a saját tudományterületükön igyekez-- 
zenek rendszeresen tájékozódni az Akadémián kivüli le° ?a 
kutatások eredményeiről is és a szükséghez mértén tapogassak 
tudományos tekintélyükkel azok realizálását.

3 . / A fentiek éidekében az osztály ok valósítsák meg a 
tudományterületeiken folyó legfontosabb kutatási eredményeknek 
és azok realizálásának lehető" legegyszerűbb dokumentálj xigye-_ 
lemmel kisérését. Evsgből ne gye devonként, tartozó
szeresen kérdezzék meg az osztály tagjait, a hozzájuk tartózó 
kutatóintézetek és jelentősebb tanszékek vezetőit, hogy . sajj 

•nunkáiuk és érdeklődési körük térén milyen nagyobb jelentőségű S&tólátási eredményekre kell
lyenek az ezzel kapcsolatosan fennálló nehozsegek ^s yogy j le 
menyük szerint milyen módon nyújthatna ezek elhárításaj az o» 
tály, vacy az Akadémia segítséget. Az osztály titkár ok az így be
érkezett javaslatok alapján tegyenek megfe lelo e lót erjeszt e-t 
osztályvezetőségüknek, vagy az Akadom!' elnoksegcne.-.

4 ./ Az Elnökség egyik titkárának feladatává kell tenni, 
hogy az osztályok által negyedévenként összegyűjtött es eldől 
gozott anyagot felülvizsgálja, erről összefoglaló jelenj/ te 
gyen az elnökségnek és a legfontosabb aktuális kerdesekoen elo- 
koszitse a célszerűnek látszó javaslatokat/pl. előterjesztett, 
vagy figyelmeztetést egyes főhatóságok fcl^/

5 ./ Az Akadémia Elnöksége az előbbi pontban említett 
munkáié tok a lepj án tegyen fő léyenként sa j at kezdemény j jbo 1 
tájékoztató jelentest a Minisztertanácshoz a gyc-koxlatban is 

'alkalmazható legfontosabb kutatási eredményekről es hívjr. tel 
a figyelmet az ezzel kapcsolatosan szükséges intezkedesetre.

Budapest, 1957> május 27•
Hevesi Gyula s« k.
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